## The AI "爱" Generation Trust 世代信托

Al (means love in Mandarin) is at the root of our philosophy

– this Al Generation Trust,
under the purview of Asia International Trust Berhad
and distributed exclusively by DDG,
offers impeccable protection for your assets due to the
independent trustee's mandate over the trust assets and distributions.

A family's success in sustaining its wealth from one generation to another is inevitable, and it requires careful planning and implementation.

"爱"世代信托以爱为根,以信为本, 助您实现财富世代永续传承。

"爱"世代信托由亚洲国际信托有限公司管理,并经由DDG独家分销, 为您的资产提供无可比拟的保障, 这主要是因为独立受托人获信托资产与分配授权。

确保家族财富的成功传承是无可避免的事, 而且必需通过谨慎的规划和实施。

## The AI "爱" Generation Trust 世代信托

#### Structure Product 产品结构

Trustee	Asia International Trust Berhad
<b>变</b> 托人	亚洲国际住托有限公司
Product Name	Al Generation Trust
产品名称	"爱" 世代信托
Objective	Wealth protection and accumulation
宗旨	财富保障与财富积累
Eligibility 責格	Malaysian Individual RM30,000 + multiple of RM10,000 <u>Malaysian Corporation / Foreigner &amp; Permanent Resident</u> RM50,000 + multiple of RM10,000 <u>马米西亚人</u> RM30,000 + RM10,000 時後數 马米西亚公司/外籍人士及永久居民 RM50,000 + RM10,000 時後數
Tenure	Fixed term of two(2) years
保有期	Эям (2) 年的固定期限
Projected Dividend	8.5% per annum
預期紅利	<del>每年</del> 8.5%
Lock-in Period	Six (6) months from the date of acceptance
镇定期限	自接受委托之日起的六 (6) 个月
Deduction	25%
扣除額	<b>25% (6个月帧定期限之后)</b>

### DDG International Berhad.

(Co. No. 202101023257 (1423557-M)

HQ: No. 11-1, 2 & 3, Jalan Kampung Jawa, Off Bagan Luar, 12000 Butterworth, Pulau Pinang, Malaysia.

Tel: +6016-5535691 Email: info@ddgint.com Website: www.ddgint.com



In alliance with Asia International Trust Berhad 联合亚洲国际信托有限公司

# AI "爱" GENERATION TRUST 世代信托

- Your Family Inheritance -让您的家业永续传承



## Why AI "**爱**" Generation Trust 为何选择 "爱" 世代信托



Potential tax-efficient wealth transfer for your future generations 为您的后代子孙实现节税财富转移



A family strategy to preserve your family's wealth by accumulating it through trust 此合法理計算數數即修通訊信任本式

此家族理财策略能助您通过信托方式 积累财富以保障家族财富

### Why Choose DDG 为何选择 DDG



One-stop solution on estate, and trust advisory 提供涵盖遗产规划和信托咨询服务的一站式解决方案



Customized solutions for your family 为您的家族提供客制化解决方案



Advice from qualified legal advisors 由合格法律顾问为您提供专业咨询建议



Support from well-trained professional team 训练有素的专业团队为您提供支持



Backed by seamless trust application 无缝对接的信托应用程序作为后盾

任何查询,请联络 For enquiry, contact www.ddgint.com

### Why Trust 为何选择信托

"Trusts" – Trusts are a type of will-substitute.

Drafted and administered properly, they avoid probate and give you the power to decide how and when (and, of course, to whom) your estate will be distributed during your lifetime and after you are gone.

There are many different types of trusts available depending on your estate-planning or special needs goals.

The best type of trust for you can be discussed during consultation.

All trusts come with thorough instructions for

All trusts come with thorough instructions for the Settlors (how to properly title assets to the trust) and the Trustees (how to properly administer the trust), including any Social Security Administration requirements for special needs trust administration.

comprehensive estate-planning and wealth management solutions and trusts for individuals and families, incorporating estate planning solutions for special needs

family members may be the most comprehensive part of the company's practice.

"信托"——信托是一种遗嘱替代品。正确拟定并良好管理的信托,可避免繁琐的遗嘱认证书申请程序,并让您全权决定在自己有生之年和离世后应如何及何时分配您的遗产,当然也包括将遗产分配予何人。 我们备有多种信托方案,您亦可根据本身的遗产规划或特殊需求目的定制个人专属信托方案。 透过我们的专业咨询过程,将有助于您量身定制最适合您的信托方案。 所有的信托均附带一份详细的委托人指示 (说明如何正确将资产权委托予受托人) 和受托人指示(说明如何正确管理信托资产),

DDG 国际集团主要为个人与家庭提供全方位的遗产规划 和理财解决方案与信托服务。 纳入这项专为具有特殊需求的家庭成员而设的遗产规划方案, 堪称是本公司业务中最为全面的部分。

并包括社会安全管理局对特殊需求信托管理的任何规定。

任何查询,请联络 For enquiry, contact hello@ddgint.com

### About DDG International Berhad 关于 DDG 国际集团

DDG International : Venture Into Potential

DDG 国际: 致力于发掘具潜力的领域

DDG International Berhad (DDG), is in alliance with Asia International Trust Berhad, a well-established Trustee in the ASEAN region, and Chiong & Partners, one of Malaysia's leading trust advocates and award-winning legal firm.

Established on 5th of July 2021, DDG is headquartered in Butterworth, Penang and has footprint across Malaysia, Singapore and China.

At DDG, we pride ourselves on delivering results to our clients – with over RM300M private trusts have been set, both offshore and onshore, for the past 4 years.

With innovative ideas and cutting-edge solutions, DDG helps make financial progress towards a foreseeable financial future for clients with varied and bespoke portfolios.

DDG 国际集团 (DDG)

与亚洲国际信托有限公司及Chiong & Partners联盟。 前者为东南亚区信誉良好的信托公司, 后者则为马来西亚蓍名的信托倡导人之一兼屡获殊荣的律师事务所。

DDG 成立于 2021 年 7 月 5 日, 总部设于槟城北海, 其业务遍布马来西亚、新加坡和中国等地。

DDG致力于履约践诺,并为不负客户所托而深感自豪, 过去4年来已设立超过RM3亿的境内和境外私人信托。

凭借创新理念与先进的解决方案, DDG 以多样化和客制化投资组合协助客户稳步朝向可预见的财务前景迈进。